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Dr. Szili Katalin
az OrszággyíMv Elnökének

	

Írásbeli választ igénylőkérdés

HELMEN

Tisztelt Elnök Asszony!

„Folyama kavicsot lehetett szállítani, gabonát pedig már nem lehet szállítana ugyanazon az
útvonalon? " címmel a Házszabály 91 .§-a alapján árősbeli választ igénylő kérdést kávánk
benyújtani

Dr. Kdka János
gazdasági és közlekedési miniszter úrnak

Tisztelt raszter úr1

A solti 51344 hrsz-ú mellékútvonalon, mely a solti Duna-kikötőhöz vezet, eddig folyami
kavicsot szállíthattak a tehergépjárművek .
A minap azonban erre az útra kihelyeztek egy 30 km-es sebességkorlátozó táblát, valamint
egy 20 t megengedett legnagyobb össztömeget korlátozó táblát .
Ez utóbbi sajnos teljesen megbénítja a kikötőbe gabonát szállító járműveket, mert azok
általában 30-35 t össztömegűek .
Azok a gazdák tehát, akik külföldre el tudták adni a gabonájukat, ismét nehéz helyzetbe
kerültek, hiszen már itthon problémájuk adódott a szállítással .
Tisztelt Miniszter Úr! A gazdák érdekében arra kérem (Ont, szíveskedjen mihamarabb
intézkedni azért, hogy a súlykorlátozó táblák miatt ne legyenek akadályoztatva a gabonát
külföldre szállító gazdák .
A kérdésem tehát az, fasztelt miniszter úr, hogy folyami kavicsot lehetett szállítani, gabonát
pedig már nem lehet szállítani ugyanazon az útvonalon?
Várom megtisztelő válaszát!

Budapest, 2005 . július 5 .

József
országgyűlési épviselő
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